
	
	

Bestyrelsesmøde	d.	12	oktober	2016	
Grundejerforeningen	Kiplings	Allé	

	
Tilstede:			
Mette	Juul-Gregersen	(formand)	
Kasper	Bang-Petersen	(bestyrelsesmedlem)	
Ulla	Niss	(bestyrelsesmedlem)	
Jeppe	Thaarup	(suppleant)	
Peter	Mortensen	(suppleant)	
	
	
Referent:		
	
Referat:	
Dagsorden	 Diskussion	 Beslutning	
1.		Evaluering	af	vejfest	 Der	er	kommet	input	i	forhold	

til	vejfest	om	hvordan	den	kan	
afholdes	i	fremtiden	

Forslag	om	at	en	
arbejdsgruppe	nedsættes	til	
generalforsamling	samt	
budget	defineres.		

2.		Evaluering	af	arbejdslørdag	
og	vedligeholdelsestillæg	

Hvordan	er	det	gået	med	det	
nye	tiltag	og	
vedligeholdelsestillægget?	
	
Det	er	Grundejerforeningens	
formål	”at	vedligeholde	de	
private	fællesveje	og	stier	
inden	for	foreningens	område,	
herunder	
vintervedligeholdelse”	

Forslag	om	at	spørge	
generalforsamlingen	om	
hvilket	format	fremtidige	
arbejdslørdage	skal	have,	vi	
har	i	det	forgange	år	haft	2	
udgaver.	Hvilken	
foretrækkes?	
	
	

3.		Diverse	aftaler	 Græsslåning	
- Nuværende	aftale,	

hvad	indeholder	
denne?	

- Arealer	
omkransende	
Kiplings	Alle	
(frekvens)	

	
	

Bent	kommer	med	oplæg	i	
form	af	plan	over	området	
med	de	arealer	der	bliver	
vedligeholdt	og	med	hvilken	
frekvens.	

4.	Regnskab	(midtvejs)	og	
status	på	opkrævninger	

	 Regnskabet	er	gennemgået	
og	virker	fornuftigt.	

5.	Dialog	omkring	stamvej	 a. Oplæg	fra	
Huskompagniet	

b. Behov	for	at	udarbejde	
oplæg	til	”ny	
grundejerforening”	om	
fælles	vedligehold?	

	

Oplæg	modtaget	fra	
huscompagniet.	Der	arbejdes	
videre	på	en	aftale,	også	
omkring	fremtidig	
vedligeholdelse.	

6.		Opfølgning	på	slidlag	og	
diverse	udeståender	(kontakt	

	 Der	arbejdes	fortsat	på	de	
sidste	detaljer	omkring	



	
med	John	Keller)	 slidlag	og	skiltning.	
7.		Ny	mødedato	og	sted	 	 	
8.	Evt.	 	 Træ	ved	71	gået	ud	+	to	på	

fællesareal.	Der	indhentes	
tilbud	om	nye.	
	
Næste	møde	23/11-16	hos	
Jeppe	kl	19	
	
	
	
	

	
	
	


